
 

Onbegrip in Darp 

Schriftelijke vragen aan het college van 
Westerveld over de school in Darp 

Op 12 januari 2021 is de fusie van de scholen 
de obs De Veldwikke in Darp en de o.b.s. De Bosrank in Havelte in de gemeenteraad aan de 
orde geweest. De PvdA heeft de persoonlijke keuze voor een school gerespecteerd, maar 
heeft wel een aantal opmerkingen geplaatst bij de invulling voor het leegkomende 
schoolgebouw, dat dit ten gunste moet komen van het dorp, voor woningen.  

Op 26 april heeft de PvdA een rondvraag gesteld over de bijzondere school de 
Buitenhoeve, die toen al aangaf belangstelling te hebben voor de locatie in Darp.  

Op 5 juli is er een bijeenkomst van de Dorpsgemeenschap Darp geweest, met 
vertegenwoordigers van WMW en gemeente. 
In deze vergadering is de toekomst van het schoolgebouw aan de orde geweest en de 
mogelijkheden die de school qua ruimte biedt. Ook is er de toezegging van de 
vertegenwoordiger van de gemeente dat de Dorpsgemeenschap samen op zal trekken met 
de gemeente over de invulling van het schoolgebouw en aanverwante zaken. 

Wat schetst de verbazing van de dorpsbewoners dat er ongeveer een week later bekend 
wordt dat er een huurcontract getekend is met de Bijzondere school de Buitenhoeve. Dat 
er een school in het schoolgebouw komt én een kinderdagverblijf voor 0 tot 4 jarigen. 
Dit laatste was de klap op de al eerder afgestoken vuurpijl: Darp heeft sinds jarenlang een 
Buiten Schoolse Opvang/ kinderopvang voor 0 tot 12 jarigen.  
Ook is er sprak van verbouw door de nieuwe huurder.  

De PvdA heeft bezorgde inwoners gesproken. Door de gesprekken heeft de PvdA mede 
namens de inwoners van Darp een aantal terechte vragen zoals:  

1. Hoe kan dit allemaal zo plotseling, als er toegezegd is dat Dorpsgemeenschap Darp 
meegenomen gaat worden in de besluitvorming over invulling van het schoolgebouw op 
5 juli en er een nieuwe huurder bekend wordt op 12 juli en alles al geregeld is, zonder 
overleg met voorgenoemde Dorpsgemeenschap? De Dorpsgemeenschap voelt zich 
terecht gepasseerd.  

2. Gaat het om een kort lopende huur of een huur van onbepaalde tijd? Dit gezien de 
verbouw van het schoolgebouw en de mogelijke uitbreiding van woningen waar ook 
een grote behoefte naar is in Darp. 

3. Klopt het dat De Buitenhoeve de nieuwe huurder van het schoolgebouw in Darp, die 
dit komende schooljaar leeg zou komen te staan, is geworden? En als De Buitenhoeve 
de nieuwe huurder is, is het college bekend met het feit dat deze school de banden 
met het Christelijke schoolbestuur Accrete per 31-07-2021 heeft verbroken en 
besloten om per 1-08-2021 door te gaan als een zogenaamde ‘staatsvrije’ school? Hoe 
kijkt het college aan tegen de mogelijke risico’s die worden genomen door met een 
dergelijke school in zee te gaan? 

4. Hoe denkt het college het probleem rond de TWEE kinderdagverblijven in dit dorp te 
gaan aansturen? Mede als een en ander al geregeld is, zonder de dorpsgemeenschap 
hierin te betrekken.


